
/ 

Zwictzki Zawodowe 
Kaliskich Linii Autobusowych 

URZt\D MIEJSKI WKALISZ\; 

SEKRETARIAT PREZYDEXTA 


WPl. 14, LIP. 2011
DN IA 

Kalisz, dnia 14 lipca 2011 r. 

KANCHARIA RAOY MlfJSKlfJ 

~~~I 2011 -07- 1~ I 
Ldz . .......... . 


AAN ..... ... .... ..... ........ .................... . 

Dr inz. Janusz P~cherz 
PREZYDENT MIAST A KALlSZA 

Szanowny Panie Prezydencie. 

Podpisane pod dokumentem Organizacje Zwiqzkowe, dziatajqce w Spoke 
Kaliskie Linie Autobusowe, zwracajq si~ do Pana, jako Wtasciciela z prosbq 0 

spotkanie. 
W wyniku powstania nowej Spotki pod nazwq Kaliskie Przedsi~biorstwo 

Transportowe, ktore w przysztosci ma stac si~ dla nas, pracownikow KLA nowym 
Pracodawcq uwazamy, ze rozmowa Wtasciciela ze wszystkimi przedstawicielami 
Zwiqzkow Zawodowych naszej firmy jest niezb~dnie potrzebna. 

W chwili obecnej sytuacja jest bardzo niekomfortowa, gdyz tak praktycznie trudno 
jest okreslic, kto mogtby w sprawie zawarcia porozumienia gwarancyjnego podpisac 
taki dokument z Organizacjami Zwiqzkowymi. 
Uwazamy, ze jedynq instytucjq wtadnq do podj~cia takich dziatan w imieniu 
Pracodawcy jest wtasnie Urzqd Prezydenta Miasta. 

Pragniemy nadmienic, ze w ostatnim czasie przedstawilismy bytemu 
Przewodniczqcemu Rady Nadzorczej KLA Panu Andrzejowi Rogowskiemu, naszq 
propozycj~ takiego Porozumienia . (wczesniej dostarczy!ismy je rowniez Panu 
Prezydentowi), 

W korespondencji elektronicznej z Panem Rogowskim otrzymalismy odpowiedz, 
ze takie porozumienie nie moze zostac podpisane w takiej formie i Pan 
Przewodniczqcy Rady Nadzorczej, juz Kaliskiego Przedsi~biorstwa Transportowego 
zaproponowat kilka punktow, ktore mogfby zaakceptowac. 

Dla nas nie jest to satysfakcjonujqce i dlatego w celu unikni~cia nieporozumien 
prosimy 0 spotkanie w rozszerzonym skladzie negocjacyjnym. 
Propozycja Pana Rogowskiego skupia si~ na zapisach, ktore jesli miatyby 
zastosowanie to niestety nie wymagajq specjalnych porozumien, gdyz wynikajq z 
przepisow Prawa Pracy. 

Naszym skromnym zdaniem proponowa r~ie nam gwarancji wynikajqcych z Art . 231 

Kodeksu Pracy jest w tym przypadku nieporozumieniem . . 
Uwazamy, ze nie b~dzie to miatc w przypadku tworzenia Spolki KPT zastosowania z 
racji, iz nie zmienia si~ W~asciciel, a wiQc \N rzeczywistosci Pracodawca. 

Przedktadamy wtasnq propozycjE2 z kilk~)ma dose znamiennymi poprawkami w 
celu zapoznania si~ z niq. 



I 
Na poparcie naszego zdania zalqczamy Panu wyrok Sqdu Najwyzszego 

z dnia 19 pazdziernika 2010 r., w podohnej sprawie, kt6ry dla nas przez analogi~ ma 
zastosowanie. 

W zwiqzku z powyzszym proponujemy aby ten sporny temat zostal niezwlocznie 
om6wiony w celu wyeliminowania mozliwych bl~d6w formalnych przy przej~ciu 
pracownik6w Kaliskich Linii Autobusowych przez Kaiiskie Przedsi~biorstwo 
Transportowe. 

Termin takiego spotkania powinien zostac potraktowany w trybie pilnym ze 
wzgl~du na wag~ sprawy i niespokojnq atmosfer~ w firmie z tego powodu, dlatego 
wydaje si~, ze powinien si~ zamknqc w przyzwoitych 14 dniach. 

Z naszej strony mozemy zapewnic, ze dostosujemy si~ do Panskiej propozycji 
terminu spotkania. 

Do wiadomosci: 
Rada Miasta Kalisza. 

Zafaczniki: 

Wyrok Setdu Najwyzszego z dnia 19.10.2010 r. 

Pismo skierowane do Przewodniczetcego RN KPT z dnia 01.07.2011 r. 

Propozycja Paktu Gwarancji Socjalnych. 



